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The Pulitzer Prize-winning, bestselling novel from one of America's greatest
contemporary writers, repackaged as part of the Perennial fiction promotion. Larry
Cook's farm is the largest in Zebulon County, Iowa, and a tribute to his hard work and
single-mindedness. Proud and possessive, his sudden decision to retire and hand over
the farm to his three daughters, is disarmingly uncharacteristic. Ginny and Rose, the
two eldest, are startled yet eager to accept, but Caroline, the youngest daughter, has
misgivings. Immediately, her father cuts her out. In 'A Thousand Acres', Jane Smiley
transposes the 'King Lear' story to the modern day, and in so doing at once illuminates
Shakespeare's original and subtly transforms it. This astonishing novel won both of
America's highest literary awards, the Pulitzer Prize for Fiction and the National Book
Critics' Circle Award.

作者介绍: 

Jane Smiley is one of America's greatest contemporary novelists. The author of seven
other novels, she taught at Iowa State University before moving to California to
concentrate on her writing.
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书评

本书以三姐妹中老大的视角作为叙述的主体，老大面对发生的一系列事情，自己的心理
活动，也引出了童年时期的不愿回忆的往事。父亲对两个女儿做出了既违反人性又违背
法律的事，对两个女儿产生了恶劣的影响。老大性格温和忍让，老二嫉妒争强好胜，老
三傲慢。父亲男权思想严重，向...  

-----------------------------
记得自己是在译文的广告里看到这本书的，于是上网找到电子版，先是读了一半，之后
又把电影看了遍，觉得故事不错，于是接着把剩下的半本看完了。
对比着电影，小说还是更丰满的，不过在结尾的时候电影比小说简练，更有意味。 And
although the farm and all of its gifts and b...  

-----------------------------
只是对这套系列丛书很感兴趣,所以就借来看了....太平缓了..放下再读读了又放下..没有
吸引力..最后磕磕绊绊算看完了吧...不太喜欢..美国的农村也有城乡差距..最不喜欢的是
里面的感情纠葛..也理解不了乱伦...看之前要做好心理准备...可能我的期望有点儿高..所
以会有失望...  

-----------------------------
也许，因为大部分家族史都是由男性书写的，在其中看到的更多的是历史和时代的交织
，时代变迁的缩影，宏大叙述下的家族命运、历史传承、人物性格冲突。但是阅读这样
一本以女性视角叙述展开叙事的家族史。无疑是对一种阅读经验的补充。其中，我们所
看到的，是站立在女性意识下，...  
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